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Yttrande avseende Motion om att införa Lagen 
om valfrihet (LOV) inom vård- och 
omsorgsboenden 
 
 
Yttrande 
 
Under förra mandatperioden gjordes en utredning inom vård- och omsorgsboende. 
Eftersom det saknades majoritet i kommunfullmäktige för ett införande av LOV och det 
fanns en risk för överetablering och alltför höga tomgångskostnader så landade vi i att 
implementera den modell som möjliggör valmöjlighet genom ramupphandlade vård- och 
omsorgsboenden i extern regi, som fortfarande gäller - om än med en olycklig 
budgetbegränsning som implementerats av det rödgröna styret. Vi är inte beredda att 
ompröva ställningstagandet om LOV i nuläget, utan vill att modellen som vi införde med 
valfrihet bland upphandlade boenden implementeras fullt ut. Denna modell är att föredra 
framför helt fri etableringsrätt, eftersom det minskar risken för överetablering och dyr 
tomgång i både egen och annan regi. För att på sikt minska behovet av utbyggnation av 
fler vård- och omsorgsboenden vill vi prioritera byggnation av bostäder i olika 
”mellanboendeformer”, som gör att fler klarar av att bo i eget boende längre och 
efterfrågan på bostäder i vård- och omsorgsboende minskar.  
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